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REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen DATO: 05.10.2021 

MØDESTED: Kastrupgårdsskolens mødelokale KLOKKEN: 17:30 – 19.30 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde  SAGSNR 

DELTAGERE: 

Niels Bahn Rasmussen, Kristoffer Sæverud, Jon 
Thøgersen, Michael Vrochopolous, Tanja Søgaard 
Petersen, Lars Myhre Hansen, Christian Frydenlund 
Bundgaard, Gitte Sander Holm, Katja Jensen, h 
Maria Færgemann 

 

 Julie Bjønager Myhre, Stina Wiatr Carlberg, Mads 
Vinterby 

 

MØDENR.: 8 - 2021  

 

 Emne (og 
ansvarlig) 

Hvad skal vi udrette?  
(Er punktet til 
orientering/ 
drøftelse/beslutning) 

Forberedelse til 
punktet 

Proces Afsat 
tid 

1 Godkendelse af 
dagsorden (alle) 
 

Dagsorden godkendes 
(beslutning) 

Dagsorden læses  5 min.  

2 Valg af dirigent 
 

Dirigent vælges (beslutning)   5 min. 

3 Elevrådet 
 

Nyt fra….    

4 Stærke 
børnefællesskaber 
– orientering om 
lokal 
kompetencecenter 
og central 
visitationsprocedur
er (NRA) 

    

5 Personalesituatione
n 
 

    

6 SKB møderække 
21/22 forslag 

8/11 
8/12 
4/1 
9/2 
7/3 
5/4 
4/5 
7/6 

   

7 Skolens 
ordensregler 

Se link fra KAG hjemmesiden: 
https://kg.aula.dk/ 
 
Principper for 
Kastrupgårdsskolen: 
https://kg.aula.dk/sites/kg.aula.d
k/files/arkiv/Download_filer/Princ
ipper%20Kastrupg%C3%A5rdss
kolen.pdf 
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8 Covid-19 

 
Status   10 min 

9 Anvendelse af 
skolepuljen 2021 

Status   10 min 

10 SKB Budget  Status: 
Udd. og kurser: kr. 9026,- 
Materialer: kr. 1544,- 
Samlet: kr. 10.570,-  

  10 min 

11 Meddelelser: 
 
Specialundervisning 
 
Personale 
 
Kommunalbestyrelse
n 
 
SFO 
 
SKB Formanden  
 

Status   15 min 

12 Eventuelt 
 

    

 Personsager 
(NRA) 
 

  Orientering 2 min.  

 

1) Dagsorden 

Godkendt 

 

 

2) Dirigent 

Gitte styrer med fast og kærlig hånd 

 

 

3) Elevrådet 

Der er endnu ikke valgt en formand, da elevrådsmødet var ramt af forfald. 

Der er aftalt at Michael Flies fra US10, ifht uddannelse af elevrådet 

Der er stor entusiasme i elevrådet og der er en trafikkampagne på vej:) Pt. er der færre udfordringer på 
Blåklokkevej, men de er så flyttet til Røllikevej.  

Skolens deltagelse i skolefodboldsturnering har været en stor succes. Det har også været en stor positiv 
oplevelse for de lærere, der har været med. Vi glæder os til at gentage succesen. 
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4) Stærke Børnefællesskaber 

Niels orienterer om skolens udvikling af det lokale kompetencecenter. Afdelingsleder Sussi Norske er blevet 
en del af det kommunale visitationsudvalg. 

Det ville være godt med en beskrivelse til forældrene. Niels arbejder på en oversigt. Eventuelt i en 
velkomstfolder…?  

 

 

5) Personalesituationen 

Der har været afholdt ansættelsessamtaler og det er lykkedes at ansætte 2 lærere ud af de 5 stillinger vi 
ønskede besat. Det gør at en række midlertidige løsninger, hvor lærere læser andre timer end planlagt, 
bliver ”permanente”. De øvrige lektioner besættes med vikarer. 

Manglen på lærere er et landsdækkende problem.  

 

 

6) SKB møderække 

Den ændrede møderække er tiltrådt 

 

 

7) Skolens ordensregler 

Skolen ordensregler og øvrige principper trænger til en gennemgang. Der er nedsat en arbejdsgruppe. 

 

 

8) Covid 19 

Der er en ny strategi for håndtering af Covid 19. Niels orienterer. 

 

 

9) Anvendelse af skolepuljen 2021 

Niels har fået et tilbud på en endnu bedre legeplads end den først præsenterede – til samme pris:) 

Der er kommet endnu flere løbehjulsparkeringspladser. 
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10) SKB budget 

Niels præsenterer skolebestyrelsens budget. 

Lars foreslår at der tages kontakt til Skole og Forældre mhbp at få et forældrerettet skolebestyrelseskursus. 
Det har tidligere været besluttet, men blev udskudt pga Covid 

 

 

11) Meddelelser 

E-klasserne: 

No 

 

Udvalget: 

Næsten ikke… men der har været afholdt FROmøde, hvor UngTårnby præsenterede deres mange gode 
projekter, med stor entusiasme, ledsaget af gode sandwiches. 

 

SFO: 

Gitte orienterer om SFOs normering. Der er færre børn, da det jo er besluttet at vi skal have 2 
børnehaveklasser, frem for 3. Den lavere normering  

 

Formanden: 

Der er plads til at arbejde med det grafiske udtryk i de fine rammer ved læreværelset:) 

Vi slå et ekstra slag for UngTårnby, de gør det godt! 

 

 

12) Eventuelt 

Skema til ansøgning om ekstraordinær frihed spørger til en begrundelse. Niels forklarer om ny 
ansøgningsprocedure om ekstraordinær frihed og det dertilhørende skema. 

 


